
NAME JOE FARIA FLAT SIZE 17 X 9 FOLDS SINGLE or
DOUBLE SIDED

DBL
EMAIL JOE.FARIA@C.HASBRO.COM PDP 4.25 x 4.5 COLORS BLK / RED 185C

FCC STATEMENT

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two 
conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept 
any interference received, including interference that may cause undesired operation. 

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital 
device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable 
protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, 
uses and can radiate radio frequency energy, and, if not installed and used in accordance with 
the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is 
no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does 
cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning 
the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or 
more of the following measures: 

• Reorient or relocate the receiving antenna. 
• Increase the separation between the equipment and the receiver. 
• Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. 

CAUTION: Changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible 
for compliance could void the user’s authority to operate the equipment.

CAN ICES-3 (B)/NMB-3(B)

DÉCLARATION DE LA FEDERAL COMMUNICATIONS COMMISSION

Cet équipement est conforme à la Section 15 des règlements de la FCC. Son fonctionnement 
est soumis aux deux conditions suivantes: [1] Cet équipement ne peut causer d’interférence 
nuisible; [2] cet équipement doit pouvoir fonctionner même s’il capte de l’interférence, incluant 
celle pouvant provoquer un fonctionnement indésirable. 

NOTE: Cet équipement a été testé et est conforme aux limites d’un instrument numérique de 
classe B de la Section 15 des règlements de la FCC. Ces limites ont été établies pour assurer une 
protection raisonnable contre les brouillages préjudiciables dans une installation résidentielle. 
Cet équipement produit, utilise et peut rayonner des fréquences radioélectriques et, s’il n’est 
pas monté et utilisé conformément aux instructions, peut créer un brouillage préjudiciable 
aux radiocommunications. Cependant, ces limites ne garantissent pas qu’il n’y aura pas 
d’interférence dans une installation particulière. Si ce jouet produit un brouillage préjudiciable 
aux transmissions télévisuelles ou radiophoniques, ce qui peut se déceler à la mise en marche et 
à l’arrêt du jouet, l’usager devrait corriger la situation en suivant une ou plusieurs des mesures 
suivantes: 

• réorienter ou replacer l’antenne de réception; 
• augmenter la distance entre l’équipement et le récepteur; 
• demander l’aide d’un marchand ou d’un technicien en radio et télévision. 

ATTENTION: Toute modification ou altération apportée à cet appareil, sans autorisation expresse 
de la partie responsable de sa conformité, peut révoquer à l’utilisateur son droit de l’utiliser.
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(en) Product contains magnets. (fr) Ce produit contient des aimants. (de) Das Produkt enthält Magnete. (es) El producto contiene 
imanes. (pt) O produto contém ímãs. (it) Il giocattolo contiene componenti magnetici. (nl) Product bevat magneten. (sv) Produkten 
innehåller magneter. (da) Produktet indeholder magneter. (no) Produktene inneholder magneter. (fi) Tuotteet sisältävät magneetteja. 
(el) Το παιχνίδι αυτό περιέχει μαγνήτες. (pl) Ta zabawka posiada magnes. (hu) Ez a játék mágneseket. (tr) Üründe mıknatıs 
bulunmaktadır. (cs) Tato hračka obsahuje magnety. (sk) Táto hračka obsahuje magnety. (ro) Produsul conţine magneţi. (ru) В продукте 
есть магнит. (bg) Продуктът съдържа магнити. (hr) Proizvod sadržava magnete. (lt) Gaminys yra su magnetais. (sl) Izdelek vsebuje 
magnete. (uk) Виріб містить магніти. (et) Toode sisaldab magneteid. (lv) Izstrādājums satur magnētus.

/)ar( يحتوي المنتج على مغناطيس.
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